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                                                       Protokół Nr XXIV.2012  

 

z sesji Rady Gminy Zagrodno odbytej  22 listopada 2012 r. w  Gminnej Bibliotece Publicznej w 

Zagrodnie. 

 

Obrady trwały od godziny 14.15  do godziny 15.4o. 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15; radni nieobecni Antonina Rystau i  Jan Łuc. 

 

Ponadto udział wzięli: 

-------------------------------  

1/  Mieczysław Słonina  - wójt gminy 

2/  Urszula Kindler  - sekretarz gminy 

3/  Violetta Piętoń  - skarbnik gminy 

4/  Marian Tarnowski  - radca prawny 

5/  Józef Kuźniar  - sołtys wsi Modlikowice 

6/  Anna Lisowska  - sołtys wsi Olszanica 

7/  Czesław  Gap  - sołtys  Zagrodno-Osiedle 

8/  Anna Senko   - sołtys wsi  Radziechów 

9/  Leon Wijatyk  - sołtys wsi Jadwisin 

10/Jan Orzech   - sołtys wsi  Grodziec 

11/Edyta Hajduk  - sołtys wsi Łukaszów 

 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Obradom przewodniczył przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski, który po dokonaniu 

otwarcia  i powitaniu zebranych stwierdził ich prawomocność, a następnie odczytał porządek:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie między sesjami.  

3. Interpelacje i zapytania radnych.  

4. Podjęcie uchwał:  

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych, 

- w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

- w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o 

określonej pojemności, 

- w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

- w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę. 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie sesji.  

 

Do pkt 2. 

 

Wójt gminy Mieczysław Słonina poinformował, że radni przed obradami sesji otrzymali na piśmie 

sprawozdanie z jego działalności w okresie między sesjami. W uzupełnieniu: 

 

1/  Podziękował za zaproszenie na sesję.  Poinformował, że chociaż nie ma obowiązku, to będzie  

starał się uczestniczyć w obradach, ponieważ  zaproszenia na sesje traktuje z całą powagą.    

Stwierdził, że gmina Zagrodno stała się gminą skarg i interpelacji i zapowiedział, że   dlatego nie 

będzie uczestniczył w takiej bijatyce.     

 

2/  Poinformował, że: 

 

-  Przewodniczącemu rady gminy Stanisławowi Olechowskiemu został przekazany projekt 

budżetu gminy na 2013 r.  Wyjaśnił, że ze względu na to, że  niektóre środki są jeszcze związane  

realizowanymi zadaniami,  dopiero po bilansie w marcu przyszłego roku będzie znane realne 

wykonanie budżetu gminy za  2012 r. Poinformował, że budżet dzięki środkom z KGHM Polska Miedź 

S.A. Lubin  będzie proinwestycyjny. Porozumienie czeka na uchwałę zarządu tej spółki.  Na 2013 rok 

została zaplanowana  budowa  sieci wodociągowej w Grodźcu oraz  rezerwowej studni  przy stacji 

uzdatniania wody w Olszanicy, w związku z czym konieczny będzie wykup łąki . Ponadto główne 

przyszłoroczne inwestycje, to modernizacja stacji uzdatniania wody w Brochocinie i  modernizacja 

drogi  Zagrodno- Łukaszów .  Poinformował, że w latach przyszłych dochody budżetu gminy będą się 

kurczyły, ponieważ elektrownie wiatrowe amortyzują się, kurczą się zasoby kruszywa,  tłocznia gazu 

w Olszanicy zostanie zlikwidowana, inwestor zrezygnował z budowy biogazowni  ze względu na 

atmosferę w gminie.  W Łukaszowie zostanie wybudowana elektrownia słoneczna pod warunkiem, że 

budowa  tej elektrowni nie będzie musiała być poprzedzona  wprowadzeniem zmian do studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy oraz opracowaniem 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

- Świetlica na osiedlu w Zagrodnie została wyremontowana.   Zespół „Swojacy” zadeklarował 

posprzątanie świetlicy po remoncie.  Będą się  w niej odbywały kolejne sesje rady gminy. Do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Dolnośląskiego został złożony wniosek  o dofinansowanie 

wyposażenia tej świetlicy.  Część środków na ten cel zabezpieczyła rada sołecka z budżetu 

samorządu,  jako  udział własny.   Aktualnie na wyposażeniu świetlicy są stare kuchenki i lodówki.  

 

- W wyniku kilkunastoletnich starań sprzedane zostały udziały gminy we wspólnocie w 

Modlikowicach. 

 

- Polskie Radio Wrocław ogłosiło konkurs na najlepszą tegoroczną imprezę województwa 

dolnośląskiego.  W konkursie bierze udział impreza cyklicznie odbywająca się na terenie naszej gminy 

„ Nad Skorą śpiewanie”.  Zwrócił się do zebranych o wsparcie tego głosowania   sms-ami.   
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- W ustosunkowaniu się do interpelacji radnego Walentego Luszniewskiego  wniesionej na 

ostatniej sesji  odczytał  treść odpowiedzi  przesłanej radnemu w lipcu 2011 r. o terminach sprzątania 

przystanków przez Zakład Usług Komunalnych w Zagrodnie. 

 

- Sołectwo Wojciechów   do dnia dzisiejszego nie rozwiozło po drogach  tłucznia, zakupionego 

ze środków funduszu sołeckiego.  

 

- Fundusz sołecki na 2013 rok  wynosi  188.302,59 zł.  Odczytał zadania, które będą 

realizowane przez sołectwa  w ramach środków tego funduszu  w roku przyszłym.  

 

Ponadto wójt gminy Mieczysław Słonina przekazał radnym na piśmie:  

 

- informację z realizacji uchwał podjętych przez  Radę Gminy Zagrodno na sesji w dniu  

30 października 2012 r., 

-  informację z realizacji interpelacji i zapytań radnych podjętych na sesji Rady Gminy Zagrodno 

w dniu  30 października 2012 r.  

 

Sprawozdanie  i informacje stanowią załączniki nr 3,4 i 5 do protokołu.  

 

Do pkt 3. 

 

Radny Walenty Luszniewski: 

 

- Poinformował, że Zakład Usług Komunalnych w Zagrodnie nie wywiązuje się ze swoich 

obowiązków,tj. wbrew temu, co pisze w odpowiedziach  kierownik zakładu,  przystanki nie są 

sprzątane.  

 

- Poinformował, że w okresie ostatnich dwóch lat, tj. od czasu oddania do użytku remizo-

świetlicy  w Brochocinie,  bez przerwy wykonywane są  na tym obiekcie poprawki i przeróbki.  

Obecnie, po obniżeniu chodnika,  mury budynku nie zostały wygładzone, folia izolacyjna jest na 

wierzchu, pod rynny zostały podstawione cegły.  

 

- Poinformował, że na zgłaszaną interpelację w sprawie  stanu technicznego studzienek w 

drodze powiatowej w Brochocinie  nie otrzymał odpowiedzi ani z Urzędu Gminy, ani z Zakładu Usług 

Komunalnych w Zagrodnie, natomiast otrzymał odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Złotoryi.  

Starostwo Powiatowe w Złotoryi odpowiedziało, że studzienki   kolektora ściekowego są własnością   

Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie, a w sprawie niedrożności kanałów należy zwrócić się do 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych.  

 

- Poinformował, że teren koło  stacji GPZ przy drodze Modlikowice- Brochocin  jest 

odwodniony, rowy  są pogłębione, wyłożone płytkami.  Stwierdził, że po roztopach woda  zaleje 

Brochocin. Zwrócił uwagę, że od lipca br., tj. od ostatniego zalania wsi, nie podjęto żadnych działań  

zabezpieczających ją  przed kolejnym zalaniem.  
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Radny Mateusz Korczowski: 

 

- Ponownie zwrócił się o poinformowanie, czy i kiedy zostanie naprawiona droga żwirowa w 

Olszanicy , w kierunku Grodźca, którą wywożone jest drewno ze zrywki w lesie.  

 

-  Zapytał, kto na terenie gminy jest właścicielem dzikich zwierząt, do kogo należy się zwracać o 

odszkodowania za  szkody w uprawach wyrządzane przez te zwierzęta.   Stwierdził, że  składane w 

gminie informacje  o stanie pogłowia  dzikich zwierząt mijają się z prawdą. Poinformował, że  

rolnikom wmawia się, że jak zgłoszą szkody, to  będą im zabrane dopłaty obszarowe. Wniósł, aby w 

Wójtowych Wieściach ukazał się artykuł na temat możliwości ubiegania się o odszkodowania, 

jednocześnie  prostujący sprawę powiązań pomiędzy odszkodowaniami a dopłatami.  Przekazał 

dokumentację zdjęciową  ze szkód  wyrządzonych przez dziką zwierzynę na polach uprawnych. 

 

Radny Tadeusz Suchecki  potwierdził, że  dzika zwierzyna  niszczy na terenie naszej gminy  uprawy, 

co może być spowodowane wzrostem pogłowia lub tym, że zwierzęta przeniosły się z lasów na pola. 

Poinformował, że  bardzo duże szkody  występują   na polach w  Olszanicy, Zagrodnie  i  w 

Uniejowicach.    

 

Radny Walenty Luszniewski poinformował, że zwierzyna  żyjąca w stanie wolnym  jest własnością 

Skarbu Państwa  i nie jest żadną tajemnicą to, że wyrządza  szkody.  W Urzędzie Gminy znajduje się 

wykaz jednostek przyjmujących zgłoszenia  szkód.  Wyjaśnił, że od obowiązujących planów 

hodowlanych   nie ma odstępstw.  W celu zminimalizowania  szkód  koła łowieckie rozstawiają środki 

odstraszające.   Poinformował, że populacja dzikich zwierząt wzrasta przede wszystkim  z powodu  

działań  prowadzonych w zakresie ochrony środowiska. Wyjaśnił, że stosowane środki ochrony roślin 

są nieszkodliwe dla zwierząt, zwierzęta  żywią się na polach niszcząc uprawy, a koła łowieckie mogą 

tylko wypłacać szkody.  

 

Radna Teresa Doktor: 

 

- Przekazała wyliczenia potwierdzające, że stacja  uzdatniania wody w  Olszanicy przynosi zyski. 

Poinformowała, że wójt gminy  w odpowiedzi na interpelacje w tej sprawie nadal temu zaprzeczył. 

 

- Wniosła o zabezpieczenie w budżecie gminy środków na zakup  aparatu USG na wyposażenie 

poradni K  w Gminnym Ośrodku Zdrowia w Zagrodnie.   Stwierdziła, że  funkcjonowanie tej poradni 

jest bardzo dużym  udogodnieniem, w tym szczególnie   dla starszych kobiet, które nie mają 

możliwości  dotarcia do  poradni w innych miejscowościach.  W ustosunkowaniu się do odpowiedzi 

na interpelację złożoną w tej sprawie na ostatniej sesji wyjaśniła, że   nie pytała o to, w których 

ośrodkach nie ma poradni  dla kobiet.   Jej sensem było to, żeby poradnia była, ponieważ jest bardzo 

potrzebna.     

 

- Zgłosiła pilną potrzebę  załatania kamieniem wyrwy w drodze  w kierunku posesji  

p. Sobczyszyna w Olszanicy.   

 

- Zgłosiła  awarie lamp ulicznych na słupach 19-21 w Olszanicy. 
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- Poinformowała, że w odpowiedzi na  interpelację z ostatniej sesji wójt gminy poinformował, 

że nie będzie likwidacji Biura Obsługi Szkół Samorządowych w Zagrodnie  dotąd, dokąd będą 

funkcjonowały na terenie gminy szkoły  podstawowe w poszczególnych miejscowościach.  Zapytała, 

czy to oznacza, że te szkoły w najbliższym czasie także zostaną  zlikwidowane.   Poinformowała, że 

wójt ją oszukał,  ona oszukała mieszkańców  i  pochyla się przed tymi radnymi, którzy byli przeciwni 

reorganizacji sieci szkolnej w gminie.  

 

Sołtys wsi Olszanica Anna Lisowska  w uzupełnieniu poinformowała, że  droga w kierunku posesji p. 

Sobczyszyna w Olszanicy wymaga pilnej naprawy kamieniem na całej długości  ze względu na ubytki. 

 

Do pkt 4. 

 

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych.  Odczytał projekt uchwały i poinformował, 

że został on pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy, które odbyło się  

22.11.2012 r. przed sesją.  Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z 

czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXIV. 178.2012 Rady Gminy Zagrodno zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

wysokości stawek podatku od środków transportowych  stanowi załącznik nr 6 do protokołu.    

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

 

2/    Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają  odpady komunalne. 

Odczytał projekt uchwały i poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 8 

listopada  2012 r. został wypracowany roboczy projekt tej uchwały, a na  wspólnym posiedzeniu 

komisji rady gminy w dniu 22 listopada br., przed sesją,    projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany.  Otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził na sali 

obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie.  

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę  jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXIV.179.2012 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

nieruchomości, na których nie zamieszkują  mieszkańcy, a powstają odpady komunalne stanowi   

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

załącznik nr 7 do protokołu.   

-----------------------------------------  
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3/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali   projekt  uchwały  w sprawie  metody  ustalenia opłaty za 

gospodarowanie  odpadami komunalnymi,  ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik o określonej pojemności.  Odczytał projekt uchwały i poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji rady w dniu 8 listopada br. został wypracowany  roboczy projekt tej uchwały,  

 a na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 22 listopada br., przed sesją,  projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany.  Otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z 

czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie.   

 

Rada gminy  w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXIV.180.2012 w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

pojemności  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

------------------------------------------------------------------   

 

4/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały  w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Odczytał projekt uchwały i 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 8 listopada br. został 

wypracowany roboczy projekt tej uchwały, a na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu 22 

listopada 2012 r., przed sesją, projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. Otworzył dyskusję, w 

której radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził  na sali obrad obecność  13 radnych i 

projekt uchwały poddał pod głosowanie.  

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę jednogłośnie.   

 

Uchwała Nr XXIV.181.2012 Rady Gminy Zagrodno w sprawie terminu, częstotliwości i trybu  

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

uiszczania opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

5/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z 

zawiadomieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie  udzielenia odpowiedzi na skargę.  

Odczytał projekt uchwały.  Poinformował, że na sesji w dniu 30 października  br. skarga na uchwałę 

Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 marca 2012 r. Nr XV.138.2012 w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Radziechowie z VI-cio klasowej na III-klasową  została przekazana do   Komisji  

Rewizyjnej celem jej zbadania. Komisja Rewizyjna badała zasadność zarzutów postawionych w 

skardze na posiedzeniu w dniu  9 listopada br.,  natomiast na posiedzeniu w dniu  

 13 listopada 2012 r.  wydała opinię  wraz z uzasadnieniem  w sprawie skargi. 

 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Piotr Janczyszyn  odczytał opinię komisji.  
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Przewodniczący  rady gminy Stanisław Olechowski  otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali 

głosu, w związku z czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod 

głosowanie.  

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę  11 głosami „za”, przy  1 „przeciw” oraz 1 

„wstrzymującym”. 

 

Uchwała Nr  XXIV.182.2012 Rady Gminy Zagrodno w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

----------------------------------------------------- 

 

Do pkt 5. 

 

 Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni otrzymają na piśmie 

odpowiedzi  na złożone interpelacje i zapytania. 

 

Do pkt 6. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie -  13 głosami „za”.    

 

Do pkt 7. 

 

1/ Radny Mateusz Korczowski poinformował, że  jego nieobecność na ostatniej sesji była 

spowodowana sprawami  rodzinnymi.  

 

2/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że  sesja budżetowa 

odbędzie się 28 grudnia br.  Zwrócił się o przekazanie radnym projektu budżetu gminy na 2013 r.  

 

3/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski  zwrócił się o przekazanie radnym skargi 

Wojewody Dolnośląskiego na Uchwałę Rady Gminy Zagrodno z dnia 28.09.2012 r. Nr XXI.166.2012 w 

sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi  Zdrowia w Zagrodnie.  Odczytał  treść skargi.  

Poinformował, że pierwsze posiedzenie Komisji  Rewizyjnej w celu zbadania zasadności zarzutów 

postawionych w skardze odbędzie się 23.11.2012 r. o godz. 7.3o, drugie w celu wydania opinii wraz z 

uzasadnieniem  w tej sprawie 30.11.2012 r. , natomiast sesja , na której rada gminy w drodze 

uchwały udzieli odpowiedzi na skargę odbędzie się  11 grudnia 2012 r. o godz. 7.45. Przed sesją o 

godz. 7.3o odbędzie posiedzenie Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy w celu zaopiniowania zmiany 

budżetu gminy na 2012 r.      

 

4/ Radny Piotr Janczyszyn  poinformował, że gałęzie wierzby rosnącej przy drodze gminnej koło 

Gimnazjum w Zagrodnie  sięgają asfaltu. Wniósł o podcięcie tych gałęzi.   

 

5/ Radny Stanisław Bachmatiuk  wniósł o dosprzętowienie Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Zagrodnie.   Zwrócił się o nieatakowanie tej jednostki, ponieważ to powoduje, że panuje w niej  

nieprzyjemna  nerwówka. Poinformował, że kierownik  ośrodka  powiedział, że  to wszystko rzuci. 
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Radny  zwrócił uwagę, że lekarze wszędzie zarabiają dobrze i za nic nie odpowiadają.  Stwierdził, że 

trzeba zrobić wszystko, aby w tym ośrodku było dobrze.   

 

Radna Teresa Doktor poinformowała, że nie ma nic przeciwko  poborom pana Strojniaka, ma 

natomiast zastrzeżenia do jego zachowania.  Przypomniała, że  o gminny ośrodek najwięcej walczyła.  

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław  Olechowski poinformował, że w najbliższym czasie zostanie 

ogłoszony konkurs na stanowisko kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie.  

 

6/ Sołtys wsi Olszanica  Anna Lisowska  poinformowała, że na drogę w kierunku posesji p. 

Baraniak w Olszanicy został nawieziony tłuczeń.  Zwróciła się o jego rozwiezienie po drodze Volvem. 

Poinformowała, że mieszkańcy  ten tłuczeń rozsuną po  drodze.    

 

7/ Sołtys wsi Jadwisin Leon Wijatyk zgłosił, że na 11-to hektarowej działce w Brochocinie, którą 

gmina odsprzedała, jest urządzone wysypisko  śmieci. Zapytał, czy z niego będą odbierane  odpady, 

jako z nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy.  Zapytał także, czy mieszkańcy, którzy do 

tej pory nie mają umów na odbiór śmieci, zostaną   objęci nowymi zasadami  odbierania odpadów 

komunalnych oraz o to, co z osobami niepełnosprawnymi, jak  będą płacić  za śmieci. 

 

Sołtys wsi Radziechów Anna Senko zapytała, czy mieszkańcy będą musieli  mieć pojemniki na odpady  

segregowane i niesegregowane i  będą musieli ponosić za nie opłaty. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski wyjaśnił, że: 

- osoby niepełnosprawne będą płaciły za odbiór odpadów tak samo, jak za prąd czy inne 

media, 

-  opłaty za odbiór odpadów będą od osoby, a nie od pojemnika.   

 

Radny Tadeusz Suchecki stwierdził, że od miesiąca stycznia przyszłego roku potrzebna jest na terenie 

gminy kampania informacyjna na temat  gospodarowania odpadami komunalnymi i odpłatności za te 

usługi. 

 

8/ Sołtys wsi Grodziec: 

 

-  Poinformował, że p. Grzywiński i p. Bajor z Grodźca nie mają przyłącza wodociągowego. 

Zapytał, do kogo należy zgłosić, żeby  budowa  sieci do posesji tych właścicieli została uwzględniona 

przy budowie nowego wodociągu w Grodźcu.  

 

- Zwrócił się o poinformowanie, czyją własnością jest działka za świetlicą wiejską w Grodźcu 

( za Zimnikiem ).  

 

  9/ Radny Piotr Janczyszyn zapytał, czy na terenie gminy będą się odbywały spotkania  

informacyjne z przedstawicielami firmy, która  opracowywała dla gminy koncepcję wdrażania   

nowego systemu  gospodarowania odpadami  komunalnymi na terenie gminy,  ponieważ sołtysi wsi  

w tym temacie nie mają wiedzy, która jest im potrzebna  do odpowiadania na pytania zadawane 

przez mieszkańców.  
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Przewodniczący rady gminy  wyjaśnił, że  obecnie jest etap uchwalania  systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi na terenie naszej gminy, natomiast kampania informacyjna rozpocznie się  

najprawdopodobniej w marcu przyszłego roku. Wyjaśnił, że przedstawiciele firmy, która 

opracowywała  koncepcję dla gminy,  zostaną wówczas zaproszeni  na sesję rady gminy.   

 

Sekretarz gminy Urszula Kindler wyjaśniła, że opłaty za odbieranie odpadów komunalnych mogą być 

w każdej chwili zmieniane.  

 

Przewodniczący  rady gminy Stanisław Olechowski  poinformował, że wszystkie gminy sąsiadujące z 

naszą gminą mają ten sam współczynnik.  Ich  mieszkańcy także będą mieli po dwa kubły, jeden na 

odpady mokre, drugi na suche. Szkło będzie musiało być wyrzucane do tzw. gniazd.  Znikną z 

miejscowości pojemniki na plastik, ponieważ te opakowania będą zaliczane do odpadów suchych, a 

co za tym idzie będą trafiały do kubłów w gospodarstwach.   

 

10/ Sołtys osiedla w Zagrodnie Czesław Gap: 

 

- zapytał, jak będzie wyglądała sprawa z odbioru  odpadów z osiedla, 

- zgłosił pilną potrzebę  wybudowania 100 m  przewodu w celu zainstalowania lampy koło 

świetlicy na osiedlu w Zagrodnie.   W uzasadnieniu powiedział, że  lampa zminimalizowałaby 

możliwość występowania włamań  do świetlicy.   

 

Do pkt  8. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski zamknął obrady sesji.  

 

Na tym protokół został zakończony. 

Prot. T. Lech 

 

 

                                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  

 

                                                                                                                      Stanisław  Olechowski  

   


